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PROTOKÓŁ Nr 7/19 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 21 lutego 2019 r. 

godz. 13.45 

 

Obecni na posiedzeniu Komisji – 5 członków Komisji: 

1. Jacek Bruździak 

2. Janusz Jarosz 

3. Danuta Kurnyta 

4. Violetta Majak 

5. Bogdan Murawski 

 

nieobecni – 0 członków Komisji. 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta, 

która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

3. Spotkanie z Dyrektorami Przedszkoli Nr 1, 2 i 3 w celu przedstawienia i szczegółowego 

omówienia budżetu jednostek na 2019 r. – BRM.0012.5.2.2019 

4. Spotkanie z Zastępcą Kierownika Wydziału Mienia Urzędu Miasta w/m – Andrzejem 

Omachlem oraz Inspektorem w Wydziale Zamówień, Inwestycji i Funduszy Urzędu Miasta 

w/m – Andrzejem Cieślikiem dotyczące projektu przebudowy sali gimnastycznej Szkoły 

Podstawowej nr 1. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik oraz 

określenia niższych stawek za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli odpady 

komunalne są zbierane i odbierane w sposób selektywny – 14.2019 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku – 15.2019 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów 

obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych 

oraz innych publicznych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 

Miejską Kamienna Góra, a także przyznania tym kryteriom ustalonej liczby punktów oraz 

określenia rodzajów dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów 

– 16.2019 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady 

udzielania stypendiów dla uczniów szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Miejska Kamienna Góra – 17.2019 

9. Zaopiniowanie projektu w sprawie przyjęcia wieloletniego gminnego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania pod nazwa „Dożywianie w Gminie Miejskiej Kamienna Góra” na lata 

2019-2023– 18.2019 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu 

liczbowego i osobowego Stałych Komisji Rady Miasta Kamienna Góra – 19.2019 

11. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Miasta Kamienna 

Góra przedstawionego w uchwale Rady Miasta Kamienna Góra w sprawie budżetu Miasta 

Kamienna Góra na 2019 rok – BRM.0007.15.2018 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta Kamienna Góra i Wydziału IOŚ Urzędu 
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Miasta w/m na wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

– BRM.0003.7.2019 

13. Zapoznanie się ze skargą Wojewody Dolnośląskiego na Uchwałę Nr L/342/18 Rady Miasta 

Kamienna Góra z dnia 26 września 2018 r. i odpowiedzią Burmistrza Miasta  

– BRM.0007.342.2018 

14. Zapoznanie się z pismem mieszkańców ul. Małej w sprawie utwardzenia drogi – 

BRM.0005.1.2019 

15. Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Kultury dotyczącą Pana Stefana Hałubka – 

BRM.0012.6.5.2019 

16. Zapoznanie się z pismem Zarządu Regionu Jeleniogórskiego NSZZ Solidarność dotyczącym  

zamiaru likwidacji wydziału Sądu Pracy w Kamiennej Górze – BRM.0004.3.2019 

17. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych na marzec 2019 roku. 

 

18. Sprawy różne 

19. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Spotkanie z Dyrektorami Przedszkoli Nr 1, 2 i 3 w celu przedstawienia i szczegółowego 

omówienia budżetu jednostek na 2019 r. . – BRM.0012.5.2.2019 

 

 Na posiedzenie Komisji przybyły Dyrektor Przedszkola Nr 1 w Kamiennej Górze – Dorota 

Kurowska, Dyrektor Przedszkola Nr 2 w Kamiennej Górze – Beata Lompart- Mika oraz  

Dyrektor Przedszkola Nr 3 w Kamiennej Górze – Dorota Zielińska – Jarosz  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta zwróciła się z prośbą do przybyłych gości 

o przedstawienie aktualnej sytuacji finansowej przedszkoli. 

 

Dyrektor Przedszkola Nr 1 poinformowała, że:  

• budżet przedszkola został zmniejszony o 273 tys. złotych,  

• jednostce może zabraknąć środków na wynagrodzenia, zakup energii elektrycznej, 

remonty,  

• w budżecie zostały zmniejszone środki na szkolenia pracowników, zakup pomocy 

dydaktycznych dla dzieci, 

• najpilniejszą potrzebą jednostki jest wymiana kotłów do ogrzewania wody, naprawa 

placu zabaw, którego obecnie jedna część została wyłączona z użytkowania, 

• w przedszkolu uczy się 95 dzieci.   

             

 Radny Jacek Bruździak zapytał czy fundusz płac jest należycie zabezpieczony? 

             

Dyrektor Przedszkola Nr 1 odpowiedziała, że zgodnie z zapewnieniami Skarbnika Miasta  

Kamienna Góra płace będą zabezpieczone.  

 

Dyrektor Przedszkola Nr 2 poinformowała, że:  

• projekt budżetu przedszkola opiewał na 2.467.280 złotych, jednostce przyznano kwotę 

2.099.754 złote, kwota brakująca to 367.526 złotych,  

• jednostce może zabraknąć środków na wynagrodzenia, środki dydaktyczne,  

• jednostka nie otrzymała środków na fundusz remontowy,  

• środki przeznaczone na transport cateringu mogą okazać się do końca roku, 

niewystarczające, 

• w przedszkolu uczy się 218 dzieci.   
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 Radny Jacek Bruździak zapytał czy płace są należycie zabezpieczone? 

 

Dyrektor Przedszkola Nr 2 odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy środki na ten cel nie są 

zabezpieczone, natomiast zgodnie z zapewnieniami Skarbnika Miasta środki mają być 

zabezpieczone.  

 

Nawiązała się dyskusja. W dyskusji brali udział wszyscy radni obecni na posiedzeniu Komisji.  

 

Dyrektor Przedszkola Nr 3 poinformowała, że: 

• projekt planu budżetu przedszkola opiewał na kwotę 1.731.000 złotych, plan na rok 

2019 to kwota 1.309.000 złotych,  

• kwota planu budżetu na rok 2018 – 1.387.000 złotych i porównując plany budżetu za 

rok 2018 i 2019, jednostka będzie mieć mniej o 80 tys. złotych,  

• w pozycji budżetu „wynagrodzenia pracowników” zaplanowana kwota to 

965.000 złotych, została przyznana z tego tytułu kwota 780 000 złotych, różnica 

wynosi 200 000 złotych, 

• w pozycji budżetu „zakup materiałów i wyposażenia” zaplanowana kwota to 

68.000 złotych, została przyznana z tego tytułu kwota 19 600 złotych, różnica wynosi   

48 400 złotych, 

• w pozycji budżetu „środki dydaktyczne” zaplanowana kwota to 

15.000 złotych, została przyznana z tego tytułu kwota 10 000 złotych, różnica wynosi   

5 000 złotych, 

• w pozycji budżetu „zakup energii elektrycznej” zaplanowana kwota to 

56.000 złotych, została przyznana z tego tytułu kwota 40 000 złotych, różnica wynosi   

16 000 złotych, 

• najpilniejszą potrzebą jednostki na chwilę obecną jest wymiana wadliwej kanalizacji,  

przy czym według zapewnień Skarbnika Miasta Kamienna Góra środki na cen cel 

zostaną zabezpieczone, 

• w przedszkolu uczy się 120 dzieci.   

 

Radny Jacek Bruździak zapytał dyrektorów czy dysponując taką ilością miejsc, które 

przedszkola mają w tej chwili, zabezpieczamy potrzeby na przyszły rok? 

 

Panie Dyrektorki odpowiedziały, że w chwili obecnej rekrutacja dzieci do przedszkola 

dopiero się rozpoczęła i nie ma możliwości określenia czy potrzeby te będą zabezpieczone.  

 

Ad.4. Spotkanie z Zastępcą Kierownika Wydziału Mienia Urzędu Miasta w/m – Andrzejem 

Omachlem oraz Inspektorem w Wydziale Zamówień, Inwestycji i Funduszy Urzędu 

Miasta w/m – Andrzejem Cieślikiem dotyczące projektu przebudowy sali  

gimnastycznej Szkoły Podstawowej nr 1. 

 

 Na posiedzenie Komisji przybyli Zastępca Kierownika Wydziału Mienia Urzędu Miasta 

w/m – Andrzej Omachel oraz Inspektor w Wydziale Zamówień, Inwestycji i Funduszy 

Urzędu Miasta w/m – Andrzej Cieślik.  
 

Inspektor w Wydziale ZIF Andrzej Cieślik poinformował obecnych, że w roku ubiegłym 

został ogłoszony przetarg na wykonanie projektu przebudowy sali gimnastycznej. Projektant 

napotkał problemy związane z uzyskaniem uzgodnień i w związku z tym termin wykonania 

dokumentacji został ustalony na dzień 15 lutego. Wykonana dokumentacja dotyczy przede 

wszystkim wydzielenia dodatkowych sal gimnastycznych poprzez poziome podzielenie 

istniejącej sali, dodania pomieszczeń sanitarnych dla obsługi sali i dodania w sali głównej 
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niewielkiej widowni. Zgodnie w wymaganiami, projekt uwzględnia powstanie dużej Sali 

sportowej na pierwszej kondygnacji i 2 sal gimnastycznych w przyziemiu, z przeznaczeniem 

dla dzieci młodszych. Nadmienił również, że do Sali została zaprojektowana przybudówka 

trzykondygnacyjna, szatnie dla chłopców i dziewcząt, pomieszczenia dla nauczycieli i 

niewielkie magazyny.  Ze względu na zachowanie przepisów PPOŻ powstała konieczność 

dobudowy klatki schodowej, która obsługiwałaby widownię. 

 

Zastępca Kierownika WM Andrzej Omachel zilustrował i szczegółowo omówił projekt 

architektoniczny przebudowy Sali. 

 

Radny Jacek Bruździak zapytał ile kosztował projekt i czy w tegorocznym budżecie środki 

na ten cel zostały przewidziane? 

 

Inspektor w Wydziale ZIF Andrzej Cieślik odpowiedział, że projekt kosztował 83 tys. 

złotych i ze względu na to, iż projektant napotkał na przeszkody związane z uzyskaniem zgody 

na zwiększenie mocy ciepła, środki na ten cel będą musiały zostać przesunięte w budżecie.  

 

Radny Jacek Bruździak zapytał jaki jest koszt wykonania inwestycji? 

 

Inspektor w Wydziale ZIF Andrzej Cieślik odpowiedział, że wyszacowane początkowe 

koszty miały wynieść nie mniej jak 3 mln złotych. Obecnie szacunkowy koszt to kwota 4,5 

mln złotych. 

 

Radny Jacek Bruździak zapytał o kwestie dofinasowania inwestycji? 

 

Inspektor w Wydziale ZIF Andrzej Cieślik odpowiedział, że według ustnych uzgodnień 

dofinansowanie miało wynieść nie mniej niż 50% tj. kwota około 1,5 mln.  

 

Zastępca Kierownika WM Andrzej Omachel poinformował, że nie ma bezpośredniego 

programu który pozwalał by złożyć wniosek, aplikować i czekać na rozstrzygnięcie.  

 

Inspektor w Wydziale ZIF Andrzej Cieślik  zapewnił, że z chwilą uzyskania pozwolenia na 

budowę, jeżeli pojawi się możliwość bezpośredniego aplikowania do programu 

umożliwiającego dofinansowanie, to wniosek zostanie złożony niezwłocznie.   

  

Salę opuściła radna V. Majak (obecnych 4 członków Komisji).  

 

Ad.5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik 

oraz określenia niższych stawek za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli 

odpady komunalne są zbierane i odbierane w sposób selektywny – 14.2019 

 

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik IOŚ Urzędu Miasta w/m 

– Magdalena Bręśkiewicz /zał. nr 1 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 2 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 

1 głosie „wstrzymujących się”. 

 

Ad.6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się 

domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku – 15.2019 

 

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik IOŚ Urzędu Miasta w/m 
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– Magdalena Bręśkiewicz /zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 
 

Ad.7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów 

obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli 

publicznych oraz innych publicznych form wychowania przedszkolnego prowadzonych 

przez Gminę Miejską Kamienna Góra, a także przyznania tym kryteriom ustalonej 

liczby punktów oraz określenia rodzajów dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełnienia tych kryteriów – 16.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodnicząca Komisji Danuta 

Kurnyta /zał. nr 3 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 
 

Ad.8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady 

udzielania stypendiów dla uczniów szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miejska Kamienna Góra – 17.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodnicząca Komisji Danuta 

Kurnyta /zał. nr 4 do protokołu/. 

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały i jednocześnie zgłosiła wniosek o wycofanie 

z porządku obrad najbliższej Sesji RM projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego zasady udzielania stypendiów dla uczniów szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miejska Kamienna Góra. Do tematu Komisja powróci po 

odbyciu szczegółowej dyskusji.  

 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek – jednogłośnie.  

Powyższy wniosek stanowi /zał. nr 5 do protokołu/. 
 

Ad.9. Zaopiniowanie projektu w sprawie przyjęcia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania pod nazwa „Dożywianie w Gminie Miejskiej 

Kamienna Góra” na lata 2019-2023– 18.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodnicząca Komisji Danuta 

Kurnyta /zał. nr 6 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 
 

Ad.10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmieniająca uchwałę 

w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Stałych Komisji Rady Miasta 

Kamienna Góra – 19.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodnicząca Komisji Danuta 

Kurnyta /zał. nr 7 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 
 

Ad.11. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Miasta 

Kamienna Góra przedstawionego w uchwale Rady Miasta Kamienna Góra w sprawie 
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budżetu Miasta Kamienna Góra na 2019 rok – BRM.0007.15.2018 

 

 Komisja zapoznała się z ww. uchwałą /zał. nr 8 do protokołu/. 
  

Ad.12. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta Kamienna Góra i Wydziału IOŚ 

Urzędu Miasta w/m na wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 

BRM.0003.7.2019 

 

Komisja zapoznała się z odpowiedzią /zał. nr 9 do protokołu/. 

 

Ad.13. Zapoznanie się ze skargą Wojewody Dolnośląskiego na Uchwałę Nr L/342/18 Rady 

Miasta Kamienna Góra z dnia 26 września 2018 r. i odpowiedzią Burmistrza Miasta – 

BRM.0007.342.2018 

 

Komisja zadecydowała jednogłośnie, iż opinię w przedmiotowej sprawie wyda na następnym 

posiedzeniu Komisji, po uzyskaniu szczegółowych wyjaśnień od Zastępcy Kierownika 

Wydziału Mienia – Andrzeja Omachla.   

 

Ad.14. Zapoznanie się z pismem mieszkańców ul. Małej w sprawie utwardzenia drogi – 

BRM.0005.1.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. nr 10 do protokołu/. 
  

Ad.15. Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Kultury dotyczącą Pana Stefana 

Hałubka – BRM.0012.6.5.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. informacją /zał. nr 11 do protokołu/. 
 

Ad.16. Zapoznanie się z pismem Zarządu Regionu Jeleniogórskiego NSZZ Solidarność 

dotyczącym zamiaru likwidacji wydziału Sądu Pracy w Kamiennej Górze – 

BRM.0004.3.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. nr 12 do protokołu/. 
 

Ad.17. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych na marzec 2019 roku. 

 

Komisja zapoznała się z ww. harmonogramem /zał. nr 13 do protokołu/. 
 

Ad.18. Sprawy różne 

 

Komisja zwróciła się z prośbą o oddelegowanie na posiedzenie, które odbędzie się dnia 

28 lutego 2019 r. (czwartek) o godz. 1330, Dyrektora Gimnazjum w celu przedstawienia i 

szczegółowego omówienia budżetu jednostek na 2019 r.  

 

  Powyższa prośba o oddelegowanie stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

Ad.19. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołował: Ewelina Znój 

 

         Przewodnicząca KSS 

 

             /-/ Danuta Kurnyta  


